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Številka: 900-70/2012-3 
V Ljubljani, dne 21.3.2012 
             
 
 
 

ZAPISNIK 

 
 
8. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v TOREK 20.3.2012 ob 17.00 uri 
v prostorih na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
8. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Na začetku je predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji 
navzočih 8 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja Končan, Metodij 
Rigler, mag. Andreja Troppan, Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar, Vera Debeljak. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Maja Rus-opr., Robert Okorn – opr., Gregor Verbinc, Gašper Ţupan-opr., 
Ljubo Baša, Dr. Drago Karol Golli, Vojko Perhavec. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Barbara Šivec – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je vse navzoče pozdravila in članom sveta predstavila gosta, Mihaela Prelca, 
predstavnika mestnega redarstva MOL. 
 
Predsedujoča je predlagala dopolnitev DNEVNEGA REDA, ki so ga člani sveta prejeli s sklicem seje, 
z dodatno točko dnevnega reda: 

- Sodelovanje z mestnim redarstvom 

Dodatna točka se obravnava kot prva točka dnevnega reda, ostale točke dnevnega reda pa se 
ustrezno preštevilčijo. 

Ker so se člani sveta strinjali s predlogom in niso imeli dodatnih predlogov za umik oziroma razširitev 
dnevnega reda je predsedujoča dala na glasovanje predlog dnevnega reda: 
 

01. Sodelovanje z mestnim redarstvom 
02. Potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta ČS Rudnik 
03. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
04. Potrditev poročila o realizaciji finančnega načrta ČS Rudnik 
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
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Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 

 
 

AD 1 
Sodelovanje z mestnim redarstvom 

 
Predsedujoča je predala besedo predstavniku mestnega redarstva, Mihaelu Prelcu, da na kratko 
predstavi projekt sodelovanja s četrtnimi skupnostmi. 
 
Mihael Prelc je pojasnil, da je Mestni svet decembra 2011 sprejel Strategijo v skupnost usmerjenega 
dela Mestnega redarstva (v nadaljevanju SUDMR). Cilj tega projekta je vzpostaviti odnos s 
skupnostjo, kjer Mestno redarstvo (MR MOL) kot partner s partnerskimi subjekti aktivno sodeluje pri 
reševanju teţav, ki se pojavljajo v vsakdanjem ţivljenju. V letu 2012 so zato za preizkusno obdobje 
vzpostavili pilotni projekt izvajanja SUDMR za območje ČS Center in ČS Rudnik, kot vodjo četrtnega 
okoliša za obe četrtni skupnosti pa so imenovali njega. Bistvo projekta je preventivno delo in 
neposredno sodelovanje s ČS ter drugimi ciljnimi subjekti (vrtci, šole, krajani, vodja policijskega 
okoliša…), cilj pa ozaveščanje in usmerjanje v pravilna dejanja. V nadaljevanju je Prelc predlagal, da 
svetniki povedo, kje so kritične točke v ČS, kjer bi lahko MR MOL s svojim posredovanjem vplivalo na 
ugodno rešitev za vse.  
 
Andreja Vrtačnik je izpostavila problematiko nepravilnega parkiranja pred barom Pr'Florjan. Ta 
problematika je Mihaelu Prelcu znana in je povedal, da so ţe ukrepali na terenu. 
 
Vera Debeljak je izpostavila problematiko parkiranja pri vrtcu Orlova. Vsi svetniki so se strinjali, da je 
to resen problem. Člani sveta so predlagali, da se pred vrtcem zarišejo parkirišča, ki se namenijo 
staršem, ki pripeljejo otroke v vrtec ter da se uvede cona 15 min parkiranja. 
 
Predsedujoča je izpostavila problematiko parkiranja v Ulici borcev za severno mejo, katere prebivalec 
je poslal na ČS prošnjo za rešitev problematike. Mihael Prelc je pojasnil, da rešitev tega problema ni 
tako enostavna. Predlagal je, da se sam pozanima o vseh mogočih rešitvah na pristojnih sluţbah 
MOL.  
 
Predsedujoča na koncu izpostavila tudi problematiko polne črte na Orlovi cesti, kjer je onemogočeno 
zavijanje levo za šolo oz. levo na cesto Ob dolenjski ţeleznici, teţava pa je nastala le zaradi tega, ker 
vlak vozi točno ob 8. uri in se takrat zapirajo zapornice. Sledila je razprava o tej problematiki, člani 
sveta pa so Mihaela Prelca prosili, da posreduje tudi pri reševanju tega problema. 
 
Ob koncu prve točke so se prisotni dogovorili, da se predstavnik mestnega redarstva in vodja okoliša 
sestaneta na terenu ter si ogledata problematiko, v nadaljevanju pa se skliče sosvet. 
 
 

AD 2 
Potrditev zapisnika 7. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje.  
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 7. redne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/8:  
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Zapisnik 7. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/8 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 3 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje; 
- Dne 14.02.2012 je potekal delovni sestanek s predsedniki ČS, kjer so bili seznanjeni s novim 
pravilnikom o uporabi prostorov; 
- Dne 16.02.2012 je bil sestanek na mestnem redarstvu v zvezi s pilotskim projektom SUDMR, 
katerega se je udeleţila Barbara Šivec; 
- Akcija Očistimo Slovenijo bo 24. marca. Za potrebe koordinacije akcije je bilo sklicanih nekaj 
sestankov s strani organizatorjev in en sestanek na sedeţu ČS Rudnik. Odziv društev je pohvalen. 
Določena so bila zbirna mesta ter zbirne točke za odpadke. Organiziran je tudi prevoz odpadkov iz 
manjših zbirališč na večje, za kar se je potrebno posebej zahvaliti PGD Barje. Vabljeni tudi svetniki, da 
se pridruţijo kakšni skupini v soboto. (lokacije zbirnih mest so člani sveta prejeli pred samo sejo) 
- na ČS Rudnik smo s strani Odseka za razvoj lokalne samouprave in glavnega mesta SLS, prejeli 
Program usposabljanja in informiranja za leto 2012, ki vsebuje tri programske sklope: 
1. Programi za starejše občane MOL, 
2. Usposabljanje za predsednike in člane svetov ČS, 
3. Informiranje in ozaveščanje prebivalcev ČS; 
V razpravi so se svetniki odločili za naslednje programe:  

1. SKLOP: Brezplačni računalniški tečaji za starejše občane 
2. SKLOP: Delavnice o vodenju 
3. SKLOP: Energetika-uvajanje učinkovite rabe energije, Odstranjevanje invazivnih tujerodnih 

rastlinskih vrst, Predstavitev Nacionalnega programa primarne preventive srčno ţilnih bolezni, 
Kakovost medsebojnih odnosov med ljudmi, Več dogodkov na temo kolesarjenje za starejše. 
(predlog za razširitev ciljne skupine še na AKTIVNE prebivalce MOL) 

- Rudniška Četrtinka bo izdana takoj po čistilni akciji, da bomo lahko objavili še prispevek s čistilne 
akcije, 
- Potrebno je doreči datum za prireditev DAN KRAJANOV ter potrditi začasno komisijo za izvedbo 
prireditve. Predsedujoča je odprla razpravo in predlagala, da bi bila prireditev tokrat med tednom, in 
sicer sredo ali četrtek ter da bi bila v drugi polovici septembra, da se lahko s pomočjo šole, ki bo tudi 
sodelovala, naredi še nekaj promocije. Svetniki so nato določili datum, in sicer ČETRTEK 20.09.2012. 
Predsedujoča je nato predlagala, da se za člane organizacijskega odbora imenuje: Andreja Vrtačnik, 
Jerneja Končan, Vera Debeljak, Katarina Juvanc Šinkovec, Helena Ţidanek ter Barbara Šivec. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/8: 
Svet ČS Rudnik ustanavlja organizacijski odbor za organizacijo in izvedbo prireditve Srečanje 
krajanov ČS Rudnik 2012.  
V organizacijski odbor se imenujejo: 
Katarina Juvanc Šinkovec – predsednica odbora 
Andreja Troppan – podpredsednica odbora  
Jerneja Končan, Vera Debeljak, Helena Ţidanek ter Barbara Šivec – članice odbora. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8  članov sveta.  
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ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/8 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 4 

Potrditev poročila o realizaciji finančnega načrta ČS Rudnik 
 
Metodij Rigler je uvodoma povedal, da mu je poročilo nerazumljivo in bi ţelel še tabelo s konkretnimi 
številkami.  
Helena Ţidanek je razloţila, da je poročilo pripravljeno v skladu z določeno metodologijo, da pa lahko 
vedno vsak član sveta pregleda vso finančno dokumentacijo. Prisotni so bili mnenja, da so ţe prejeli 
tabelo realizacije s konkretnimi številkami, vendar pa naj se Metodiju Riglerju pripravi dodatno tabelo 
in jo pošlje na dom. Prisotni so se tudi dogovorili, da vse finančne zadeve najprej obravnava finančni 
odbor.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/8: 
Svet ČS Rudnik potrjuje zaključno poročilo ČS Rudnik za leto 2011.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8  članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/8 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 5 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
A.)  
Člani sveta so v nadaljevanju obravnavali pobudo članice sveta Vere Debeljak v zvezi z ureditvijo 
pešpoti ob Galjevcu. Urediti je potrebno:  

- poškodovane plošče v strugi 
- pri mostu (Galjevica)  pregledati zakaj smrdi ter ukrepati 
- podaljšati pešpot do Iţanske ceste in na drugi strani do Peruzzijeve ulice.  

 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/8: 
Na pristojno sluţbo se naslovi zahteva za sanacijo poškodovanih plošč v strugi potoka 
Galjevec. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8  članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/8 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/8: 
Na inšpekcijsko sluţbo se poda zahtevo za pregled potoka Galjevec pri mostu – ulica 
Galjevica, ugotovitev odgovornost ter ukrepanje zoper tistega, ki onesnaţuje potok.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
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Opredeljenih je bilo 8  članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/8 je bil sprejet. 
 
V zvezi s podaljšanem pešpoti so prisotni ugotovili, da je bil sklep sveta ţe poslan podţupanu MOL g. 
Koţelju. Dogovorili so se da si trije člani sveta stanje na terenu ogledajo in sicer: Katarina Juvanc 
Šinkovec, Vera Debeljak in  Marjan Jernej Virant.  
 
B.) Na sedeţ ČS Rudnik je prispela prošnja občana Radka Nahtigala za rešitev problematike 
parkiranja na Ulici borcev za severno mejo. Problematika je bila obravnavana tudi pod prvo točko 
dnevnega reda. 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/8: 
V zvezi s problematiko parkiranja v ulici borcev za severno mejo naj se poišče dolgoročna 
rešitev.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8  članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/8 je bil sprejet. 
 
C.) Vera Debeljak je prisotne opozorila, da je v asfaltu v ulici Marka Šlajmerja luknja, ki jo je treba 
popraviti.  
Prisotni so se dogovorili, da Barbara Šivec pogleda zadevo na terenu ter sporoči ustrezni sluţbi. 
 
 
Predsedujoča je sejo zaključila ob 18.40 uri.  
 
 
 
 
 
Zapisali: 
Barbara Šivec 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


